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Algemeen Bestuur 
 

 

Besluitenlijst vergadering algemeen bestuur d.d. 5 juni 2024 

 

Aanwezig:   De dames Beuling, Eshuis, Hoving, Kuiper, Lenting, Plas en Woortman en de 

heren Bartelds, Bos, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, De Graaf, In ’t Hout, 

Janssen, Kooistra (plv. secretaris-directeur), Van Mensvoort, Mooijman, 

Schaafsma, Visser, De Vos, Wolters en Wortelboer   

Tevens:       De dames Hidding en Stegeman (besluitenlijst) en de heer Heugens 

Afwezig:      De dames Leenders en Lodeizen en de heren Bos, Janssen 

  

 

Agendanr. Onderwerpen en besluiten 

1 Opening 

De heer Ten Brink opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur 

welkom. Ook heet hij de belangstellenden op de publieke tribune en de belangstellenden 

die de vergadering via de livestream volgen, van harte welkom. De heer Ten Brink meldt 

dat de fractie geborgd natuur heeft aangekondigd een motie ‘vreemd aan de orde van de 

dag’ in te willen dienen De heer Ten Brink stelt voor om deze onder agendapunt 7 te 

behandelen. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 

2a Mededelingen en ingekomen stukken 

Portefeuillehouder mevrouw Woortman geeft aan dat er een  constructief gesprek heeft 

plaatsgevonden met de insprekers ‘Zuidlaardermeer’. Afgesproken is dat er voor in 

oktober een nieuwe vervolg afspraak wordt gepland. De samenwerkingsovereenkomst 

Zuidlaardermeergebied is inmiddels getekend.  

2b Planningsschema 

Het schema wordt voor kennisgeving aangenomen. 

3 Besluitenlijst algemeen bestuur 8 mei 2024 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Evaluatie bestuurlijke organisatie 

Vanuit de commissie FAZ zijn er geen op- of aanmerkingen. 

Het algemeen bestuur complimenteert de organisatie met de evaluatie die heeft geleid tot 

aanpassingen waardoor de kleine fracties goed vertegenwoordigd kunnen zijn in de 

commissies. De commissie FAZ fungeert als klankbordgroep voor de Rekenkamer. Als 

aandachtspunt wordt meegegeven dat men scherp moet zijn dat er geen “kleine algemene 

bestuursvergaderingen” gaan plaatsvinden binnen de commissiestructuur zoals nu 

voorgesteld.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om in te stemmen met de 

introductie van fractieopvolgers en de gewijzigde taakinvulling van de vaste commissies 

uit het algemeen bestuur overeenkomstig de adviezen zoals in onderhavig voorstel is 

beschreven. 
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Aanvullende krediet Baggeren Mussel Aa Kanaal 

Vanuit de commissie FAZ zijn er geen op- of aanmerkingen. 

Binnen de commissie VVSW heeft er een levendige discussie plaatsgevonden over het 

doorlopen proces waarbij er onder meer gekeken is naar de kosten.  
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Vanuit het algemeen bestuur worden  zorgen geuit omtrent Vaker voorkomende financiële 

overschrijdingen.  

Afgesproken wordt dat het algemeen bestuur op een nader te bepalen datum in het najaar 

2024 wordt bijgepraat over de kostenstructuur van projecten. Dit vindt plaats onder de 

noemer ‘Vormen van aanbesteden’ die al op de lijst informerende bijeenkomsten staat. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om een aanvullend 

uitvoeringskrediet van € 200.000,- beschikbaar te stellen om het project Baggeren Mussel 

Aa Kanaal te kunnen afronden.   
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Maatregelwerk TOC-analyse in de Waterschapsverordening 

Vanuit de commissie FAZ wordt aangegeven dat de toelichting in het verslag voor zich 

spreekt. Vanuit het algemeen bestuur zijn er geen op- of aanmerkingen.   

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om de bepaling waarmee de 

CZV-analyse voor de RWZI’s in ons beheergebied wordt omgezet maar een TOC-

analyse, vast te leggen in ons waterschapsverordening door middel van het vaststellen 

van een maatwerkregel en na bekendmaking in werking te laten streden.  
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Toegevoegd: Motie vreemd aan de orde van de dag 

De fractie geborgd natuur heeft een motie ingediend  inzake baggerspecie. De motie 

wordt mondeling toegelicht en is bijgevoegd als bijlage van de besluitenlijst. 

De portefeuillehouder de heer Van Mensvoort geeft aan de motie met belangstelling te 

hebben gelezen maar deze motie ten zeerste afraad omdat deze overbodig is. Gevraagd 

wordt om bij baggerslibverwerking meer rekening te houden met de KRW doelen, en 

daarbij zorgvuldig om te gaan met de verschillende kwaliteitseisen van baggerspecie, 

afhankelijk van de nabijheid tot watergangen. Het waterschap houdt zich aan en voldoet 

aan alle regelgeving. Het waterbodembeleidsplan heeft als uitgangspunt dat baggerslib 

geen negatieve invloed mag uitoefenen op onze KRW-doelstellingen.  

Uitsluitend slibtoepassing ‘voor verspreiden in zoet oppervlaktewater geschikte 

baggerspecie’ langs watergangen is niet mogelijk. Er gelden voor toepassing in het nat 

profiel en toepassing op droge landbodem andere wet- en regelgeving en daarmee 

andere normen en daaraan voldoet het waterschap ook. 

De maximale afstand is wettelijk vastgesteld op 10 km maar het is logischer vanuit 

waterkwaliteit, duurzaamheid (onnodige CO2-verbruik) en kosten om baggerslib binnen 

beperkte afstand te verwerken. Met betrekking tot het laatste verzoek: wij overwegen geen 

afspraak voor het maaien van waterwegen. We hebben schrale taluds, die gemaaid 

worden en daardoor steeds schraler worden. Voor een deel worden de aanwezige 

nutriënten afgebroken en benut in natuurlijke processen, waarmee terugstromen van 

nutriënten minimaal is. Er wordt meer uitgehaald dan dat er terug stroomt.  

Na  discussie in het algemeen bestuur wordt de motie door de fractie geborgd natuur 

teruggetrokken.  

8 Rondvraag 

De heer De Vos informeert naar de brief die gestuurd zou worden naar de provincie 

inzake de ingediende en aangenomen motie in de vergadering van 8 mei 2024 over het 

halen van de KRW-doelstellingen. 

De heer Ten Brink geeft aan dat de brief gedegen voorbereid moet worden en nog niet 

gereed is. Zodra de brief verzonden  is wordt deze ter informatie in iBabs geplaatst. 
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De heer De Vos vraagt of er naast de Drentse Aa ook andere wateren worden getest op 

PFAS. 

Mevrouw Woortman antwoordt dat er geen aanleiding is om breder te kijken. De focus ligt 

bij de Drentsche Aa in verband met de drinkwatervoorziening. 

9 Sluiting 

 

Ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 3 juli 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

Jelmer Kooistra,     Geert-Jan ten Brink, 

secretaris-directeur     dijkgraaf 
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Datum Toezegging Afdoening Portefeuillehouder 

25 mei 2022 

 

 

Toegezegd wordt om 

verkennend met het algemeen 

bestuur te spreken over de 

keuzemogelijkheden binnen 

de Waterschapsverordening 

2.0. 

De invoeringsdatum van de 

Omgevingswet is 1 jan 2024. Onze 

Waterschaps-verordening 1.0 sluit 

daarbij aan. De 

waterschapsverordening 2.0 zal 

nadien worden vormgegeven. Na 

inwerkingtreding van de 

Omgevingswet zal over de 

Waterschapsverordening 2.0 met 

het bestuur worden gesproken. 

Jakob Bartelds 

26 juni 2023 Toegezegd wordt dat in de 

eventuele nieuwe plannen 

rondom de werkplaats Veele 

het energieproject dat met de 

omwonenden is afgesproken 

doorgang vindt. 

 Martijn van 

Mensvoort 
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Informerende bestuursbijeenkomsten: 

 

Datum Tijd Onderwerp Door  

12-06-2024 20.00 uur waterbeschikbaarheid’  

11-09-2024    

*16-10-2024  *Begroting en Najaarsrapportage Remco Hennipman 

20-11-2024    

pm  Veenoxidatie  

pm  Stedelijk Waterbeheer  

pm  Vormen van aanbesteden Jeroen Loznik/Hendrik-

Jan Huiting 

pm  Vergunningverlening, Toezicht en 

Handhaving 

 

pm  Inleiding en discussie ‘Weerbare 

democratie’ 

 

pm  Bodemdaling door delfstofwinning  

pm  Europese richtlijn stedelijk afvalwater  

pm  STAG/BRE samenwerking partners  

pm  Kostentoedeling Eenje van Wijngaarden 

 

*plenaire commissievergaderingen 

 


